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PROTOKÓŁ Nr XI/2003

z Sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 2003
roku w lokalu Urzędu Gminy w Ciechanowie
pod przewodnictwem Leszka Zmudczyńskego
– Przewodniczącego Rady Gminy.

W Sesji uczestniczyło – 15 radnych na stan 15
radnych 
-30 sołtysów na stan 35 sołtysów
Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli:
1.Marek Kiwit – Wójt Gminy
2.Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy
3.Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy
4.Honorata Nowakowska – Kierownik GZEASz
5.Jerzy Ryziński – Kierownik Ref. GZ.R.BiGK. 
6.Teresa Jakubiak – Kierownik GOPS
7.Krystyna Nawrocka – Kierownik GBP

Przebieg obrad:



Pan Leszek Zmudczyński – Przewodniczący
Rady Gminy otwierając posiedzenie powitał
wszystkich obecnych oraz stwierdził quorum
władne do podejmowania prawomocnych
uchwał.
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
porządek obrad, który został przyjęty w
następującym brzmieniu;

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2.Przyjęcie porządku dziennego obrad.
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
4.Przyjęcie sprawozdania z działalności
międzysesyjnej Wójta.
5.Interpelacje i zapytania Radnych.
6.Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.
7.Odpowiedzi na pytania i wnioski
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu
gminy na 2003 rok.
9.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego.
10.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego



dotyczącego wsi Gumowo.
11.Wolne głosy i komunikaty.
12.Zamknięcie obrad.

Ad.3
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez
wprowadzania zmian i bez czytania. Wniosek
swój uzasadnił tym, że sam osobiście zapoznał
się z treścią protokołu i odzwierciedla ona w
pełni przebieg obrad. Ponadto poinformował,
że protokół był wyłożony do wglądu i każdy
mógł się zapoznać z jego treścią.
Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z
poprzedniej Sesji.

Ad.4
Pan Wójt powiedział, że poprzednia Sesja
odbyła się stosunkowo niedawno i w tym
czasie przygotowywany i konsultowany był
projekt budżetu gminy Ciechanów na 2004 rok
(rozpatrywane były wnioski złożone do
budżetu przez radnych, sołtysów i
mieszkańców gminy).
Pan Wójt podsumował 2003 rok, poinformował



o odbytych spotkaniach z
Prezesami:PRIMUDu, WPUI, PUK, ZKM, ZwiK,
na których były podjęte rozmowy dotyczące
współpracy między Gminą Ciechanów a w/w.
Poinformował wyjazdach do Warszawy i
spotkaniach w Agencji Restrukturyzacji i
Modernizacji Rolnictwa, w Urzędzie
Marszałkowskim oraz z Panem Leszkiem
Mizielińskim - Wojewodą Mazowieckim.
Pan Wójt poinformował o ilości wykonanych
przyłączy wodociągowych w miejscowościach:
Grędzice, Rzeczki, Rutki Marszewice, Gołoty,
Gąski, Chotum.
Ponadto Pan Wójt omówił bieżące sprawy
gospodarcze gminy.
Rada Gminy jednomyślnie przyjęła
sprawozdanie z działalności międzysesyjnej
Wójta.

Ad.5
Pan Leszek Roman zapytał się czy są
zaplanowane prace związane z wycinką
przydrożnych krzewów na 2004 roku, poprosił
także o zakup stołu do gry w tenisa do
świetlicy wiejskiej w Rzeczkach.



Pan Majkowski zapytał się kiedy rozpocznie
się budowa wodociągu w Ropelach.
Pan Arkadiusz Antochów poinformował, że w
Niestumiu powstaje nowe osiedle budowlane.
Zapytał się dlaczego Niestum został pominięty
w planie zagospodarowania przestrzennego i
ewentualnie kiedy zostanie ujęty w w/w
planie?
Pan Antochów zaproponował aby
zorganizować turnieje np: mecz piłki nożnej
czy piłki siatkowej. Powiedział, że można
zorganizować zawody między drużynami z
pobliskich gmin, nagrodą mogłby być np.
Puchar Wójta.

Ad.6
Bartczak Grzegorz - sołtys wsi Pęchcin -
zapytał się czy istnieje możliwość
wydzierżawienia z PUKu, 2 pojemników na
śmieci i ustawienia ich w Pęchcinie.
Mańkowski Eugeniusz zapytał się kiedy będzie
dokończona modernizacja drogi w Rydzewie.

Ad.7
Pan Wójt udzielił odpowiedzi:



- budowa wodociągu w Ropelach zaplanowana
jest w latach 2004 – 2005.
pod koniec stycznia 2004 roku będą
zatrudnieni pracownicy w ramach robót
publicznych którzy będą odpowiedzialni za
wycinkę krzewów.
W sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego - dotyczy wsi Gumowo
ponieważ jest inwestor zainteresowany
zakupem działki w Gumowie. Działka będzie
przeznaczona na założenie działalności
gospodarczej (mieszalnia pasz). Pan Wójt
powiedział, że Rada Gminy musi
przedyskutować czy opracować w pierwszym
etapie plan zagospodarowania na
miejscowości sąsiadujące z miastem
Ciechanów czy też miejscowości położone w
dalszej odległości od miasta.
W sprawie drogi w Rydzewie – był złożony
wniosek do SAPARD o refinansowanie
modernizacji drogi. Wniosek został odrzucony
ponieważ nie był unormowany stan prawny
drogi, od dnia dzisiejszego droga została
unormoana i jest własnością gminy



Ciechanów. Modernizacji rozpocznie się gdy
otrzymamy dofinansowanie na w/w drogę. W
pierwszej kolejności będą realizowane
inwestycje tj. Budowa wodociągu czy budowa
kolektora ściekowego i kanalizacji sanitarnej.
W sprawie dzierżawy pojemników na śmieci –
można będzie wydzierżawić, ale nie wszyscy
mieszkańcy zgadzają się na dopłatę do
wywozu śmieci

Ad.8
Pani Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie gminy na rok 2003.
Pan Waldemar Kaliszewski – Przewodniczący
Komisji Budżetowej odczytał opinię: Komisja
proponuje, aby Rada Gminy przyjęła projekt
zmian budżetu gminy na 2003 rok zarówno po
stronie dochodów jak i wydatków zgodnie z
propozycją Wójta.
Rada Gminy jednomyślnie podjęła uchwałę w
sprawie zmian budżetu gminy na
2003 rok (uchwała w załączeniu do protokołu).



Ad.9
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego.
Pan Kaliszewski odczytał opinię: do projektu
uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego Komisja nie wnosi żadnych
uwag i proponuje Radzie Gminy przyjęcie w/w
projektu bez wprowadzania zmian do
realizacji.
Rada Gminy jednomyślnie podjęła uchwałę w
sprawie zmian budżetu gminy na
2003 rok (uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad.10
W sprawie podjęcia uchwały dotyczącej
przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego
dotyczącego wsi Gumowo, Pani Sekretarz
wyjaśniła, że zostało wybrane inne
rozwiązanie tj. wydanie decyzji o warunkach
zabudowy, które jest znacznie tańsze.
Zlecenie opracowania może kosztować ok. 800
zł i trwa 2-3 miesiące. Natomiast koszty
zmiany planu zagospodarowania są większe,



wynoszą 5.000,00 – 6.000,00 zł a czas
opracowania zmiany trwa ponad 12 miesięcy.
W związku z powyższym należy zrezygnować z
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego
dotyczącego wsi Gumowo.
Rada Gminy jednomyślnie przyjęła
wyjaśnienia Pani Sekretarz.

Ad.11
Leszek Roman powiedział, że nie wszyscy
rolnicy ukończyli kurs chemizacyjny,
zaproponował zorganizować taki kurs w czasie
wolnym od prac polowych.
Pan Wójt powiedział, że na początku stycznia
2004 roku rozpoczną się zapisy na kurs i jeśli
zapisze się wymagana ilość chętnych kurs
odbędzie się wiosną 2004 roku.

Ad.12
Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad
Pan Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim uczestnikom Sesji za przybycie i



zamknął posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy

Małgorzata Sochacka Leszek Zmudczyński


